

# Application for Professional (SP Trader) Futures Internet Trading System 申請期貨網上交易系統專業版(SP Trader)

Date 日期 : \_\_\_\_\_

To 致: Success Futures and Foreign Exchange Limited 實德期貨及外匯有限公司

From 由: \_\_\_\_\_(Name of Account Holder 戶口持有人姓名)

\_\_\_\_\_ (Account Number 戶口號碼)

I/We hereby confirm the application for professional (SP Trader) futures Internet trading system in relation to the Internet Trading Account in the name of myself/ourselves.

本人/吾等要求實德期貨及外匯有限公司提供期貨網上交易系統專業版(SP Trader)予本人/吾等之期貨網上交易戶口。

I/We understand I/we can only use either one futures Internet trading system. With application for professional (SP trader) futures Internet trading system, I/we must forgo using standard version.

本人/吾等明白本人/吾等只可使用期貨網上交易系統專業版(SP Trader)或標準版其中一個版本。申請使用專業版(SP Trader)，表示本人/吾等同時放棄使用標準版。

I/We understand Success Futures and Foreign Exchange Limited will provide me/us new login ID and password for professional (SP Trader) version.

本人/吾等明白實德期貨及外匯有限公司將向本人/吾等發放使用於專業版(SP Trader)的登入名稱及密碼。

I/We understand Success Futures and Foreign Exchange Limited has sole discretion to cease the professional (SP Trader) version and return to standard version.

本人/吾等明白實德期貨及外匯有限公司有權終止向本人/吾等提供專業版(SP Trader)服務及恢復使用標準版。

\_\_\_\_\_  
Signature(s) of Account Holder

戶口持有人簽署

\_\_\_\_\_  
Signature of Account Executive (if applicable)

客戶主任簽署(如適用)

For Official Use Only			
A.E. Name:		A.E. Code:	
Client's Signature Verified By:		Received Date/Time:	
Inputted by:		Checked by:	
Approved by:		Effective Date:	